
SE-RM.0012.21.2016

  Protokół z posiedzenia komisji

      Finansowo-Budżetowej 

      z 25 kwietnia 2016 r.                   

=========================================================================

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej,  w związku z planem
pracy oraz z skierowanymi do komisji uchwałami.
Prowadzący obrady: Przewodniczący komisji Marcin Gadecki
Porządek obrad: 
1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Zadania inwestycje w mieście i stopień ich realizacji za 3 miesiące roku 2016.

3. Sprawy bieżące

Czas trwania posiedzenia: 0:50 (14:30 do 15:20) 

Frekwencja Radnych:
1. Marcin Gadecki

2. Monika Pawlik 

3. Waldemar Żak

4. Marek Kocoń

5. Irena Owczarz

6. Stanisław Pisarek

Kierownictwo Urzędu: 
1. Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec

2. Skarbnik Urszula Polak Wałek

3. Kierownik M. Skiba

4. Dyrektor MZGK I. Mrozowska

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

 Omówiono przygotowany materiał zgodnie z planem pracy

 pozytywnie zaopiniowano następujące projekty uchwał:

1. Projekt 54 w sprawie zmian w Budżecie Miasta na 2016 rok 

2. Projekt 55 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na
lata 2016-2030
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3. Projekt  40  w  sprawie  wyrażenie  zgody  na  umorenie  zadłużenia  Powiatowego
Zespołu  Zakładów opieki  Zdrowotnej  w  Będzinie  z  tytułu  dostarczania  wody i
odprowadzania ścieków przez zlikwidowany zakład budżetowy Zakład Inżynierii
Komunalnej w Czeladzi.

4. Projekt  47  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego  Zakładu  Inżynierii
Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi

M. Gadecki -  witam Państwa serdecznie na posiedzeniu komisji, porządek jest następujący:

 1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

 2. Zadania inwestycje w mieście i stopień ich realizacji za 3 miesiące roku 2016.

 3. Sprawy bieżące

M. Gadecki – mam 3 projekty uchwał. Zacznijmy od projektu 54 w sprawie zmian w Budżecie
Miasta na 2016 rok. Proszę o wprowadzenie.

Skarbnik – Zwiększamy plan dochodów bieżących – o kwotę 224 718,00 zł, zmniejszamy plan
dochodów  bieżących   o  kwotę  193  405,00  zł.  Plan  dochodów  po  zmianach  wynosi
130  073  666,02  zł  w  tym:  dochody  bieżące:  111  556  059,53  zł  a  dochody  majątkowe:
18 517 606,49 zł. Zwiększamy plan wydatków bieżących i majątkowych  o kwotę 630 138,00 zł w
tym wydatki  bieżące  -  130 138,00 zł  i  wydatki  majątkowe 500 000,00zł.  Zmniejszamy plan
wydatków bieżących  i  majątkowych  budżetu  miasta  o  kwotę  598  825,00  zł.  W tym  wydatki
bieżące 98 825,00zł i wydatki majątkowe 500 000,00 zł. To są wszystkie zmiany.

M. Gadecki -  czy ma ktoś pytania do Pani Skarbnik?

I. Owczarz – ministrerstwo nie tłumaczy dlaczego zmniejsza dotacje?

Skarbnik - nie tłumaczy.

I. Owczarz – te  20 000,00 zł to dla stowarzyszeń?

Skarbnik – to będzie na małe granty.

M. Gadecki - tam jest kwota 200 000,00 zł na boisko przy szkole podstawowej nr 7?

Skarbnik  - Pan Burmistrz powie szczegóły na sesji dot. tego. 

M. Gadecki – te środki z ministerstwa, które są przyznane na MZS jaka to jest kwota?

Skarbnik – ja nie mam teraz tej informacji.

M. Gadecki - Głosujemy Projekt 54 w sprawie zmian w Budżecie Miasta na 2016 rok.

Głosowanie nad projektem 
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Za – 4

Przeciw – 0 

Wstrz – 1 

Rozstrzygnięcie – pozytywynie zaopiniowano Projekt 54 w sprawie zmian w Budżecie Miasta na
2016 rok.

M.  Gadecki  –  Konskewancją  tego  projektu  jest  Projekt  55  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Miasta  Czeladź  na  lata  2016-2030  czy  są  jakieś  pytania?  Jeżeli  nie
przechodzimy do głosowania.

Głosowanie nad projektem

Głosujemy

Za – 4 

Przeciw – 0 

Wstrz – 1 

Rozstrzygnięcie – pozytywynie zaopiniowano  Projekt 55 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Czeladź na lata 2016-2030

M.  Gadecki  –  Kolejny  Projekt  40  w  sprawie  wyrażenie  zgody  na  umorenie  zadłużenia
Powiatowego  Zespołu  Zakładów opieki  Zdrowotnej  w  Będzinie  z  tytułu  dostarczania  wody  i
odprowadzania ścieków przez zlikwidowany zakład budżetowy Zakład Inżynierii  Komunalnej w
Czeladzi. Prosze Panią Skarbnik 

Skarbnik – odczytam pismo kierowane do pana Burmistrza z PZZOZ. (Odczyt Pisma) Kiedyś
podobna sytuacja była. Komisja wtedy decyji nie podjeła i rada nie podjęła takiej uchwały. 

I. Owczarz – ja uważam że powinniśmy podjąć tą uchwałę, z tego co mam informacje to powiat
szuka możliwości ratowania dla tego szpitala. Z tego co wiem umorzył zaległości szpitalowi te,
które dotyczyły Miasta Będzina. 

Skarbnik – nie mówimy nie ZOZ-owi  w miare możliwości pomagamy. 

S. Pisarek – inne rodzaje umorzenia proszę przybliżyc temat?

Skarbnik – np.  podatek od nieruchomości.

S. Pisarek – jaka to jest kwota?

Skarbnik  -  100 000,00 zł.  Jeżeli  chodzi  o  10  lat  do  tyłu  to  jest  kwota  2  950 000,00 zł  tyle
pomogliśmy.

S. Pisarek – czyli 300 000,00 zł  na rok. 
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S. Pisarek – według mnie można zostawić tak jak jest, a za rok wrócimy do tego tematu, jeżeli
teraz umorzymy nigdy tych pieniędzy już nie dostaniemy, a kiedyś możemy dostać zwrot. Jest
wiele przykładów miast w Polsce gdzie tak było. 

Burmistrz – ja jestem pewny, że to zostanie odebrane jako złośliwość z naszej strony gdybyśmy
teraz się wycofali. To co zaproponowało starostwo to szkoda mówic, ale tak jak mówie,  nie chce
nikomu robić na złość i chcemy to umorzyć.

M. Gadecki – przechodzimy do głosowanie Projekt 40 w sprawie wyrażenie zgody na umorzenie
zadłużenia Powiatowego Zespołu Zakładów opieki Zdrowotnej w Będzinie z tytułu dostarczania
wody  i  odprowadzania  ścieków  przez  zlikwidowany  zakład  budżetowy  Zakład  Inżynierii
Komunalnej w Czeladzi.

Głosowanie nad projektem

Za – 5

Wsztrz – 1    

Przeciw – 0 

Rozstrzygnięcie  –  pozytywynie  zaopiniowano   Projekt  40  w  sprawie  wyrażenie  zgody  na
umorzenie zadłużenia Powiatowego Zespołu Zakładów opieki  Zdrowotnej  w Będzinie  z  tytułu
dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  przez  zlikwidowany  zakład  budżetowy  Zakład
Inżynierii Komunalnej w Czeladzi.

M. Gadecki - Kolejny Projekt 47 w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu Inżynierii
Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi, Proszę.

Skarbnik – do tej uchwały trzeba było tam zrobić zasady i stąd wraca ten projekt.

M.  Gadecki  -  przechodzimy  do  głosowania  Projektu  47  w  sprawie  podwyższenia  kapitału
zakładowego  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  w
Czeladzi.

Głsowanie nad projektem

Za – 5 

Przeciw – 1 

Wsztrz – 0  

Rozstrzygnięcie  –  pozytywynie  zaopiniowano   Projekt  47  w  sprawie  podwyższenia  kapitału
zakładowego  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  w
Czeladzi

M. Gadecki - Pierwszy pkt porządku wyczerpaliśmy. Teraz zadania inwestycje w mieście i stopień
ich realizacji za 3 miesiące roku 2016. Proszę o wstęp. 
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M. Skiba – przygotowaliśmy Państwu materiał, 3 miesiące to trochę krótki czas na inwestycje, ale
pokazaliśmy również zaangażowane wszystkie te środki, które są już zaangażowane. Inwestycje
są realizowane zgodnie z założeniami nie mamy opóźnień,  myślę,  że lepiej  będzie jak będą
państwo zadawać pytania?

M. Pawlik – jeżeli chodzi o remont Traffica teraz jest wyłonienie wykonawcy robot?

M. Skiba – tak 

M. Gadecki – mamy kwotę na wymianę oświetlenia, jakim obszarem to będzie objęte?

Skiba – to będzie stwierdzone na bazie audytu będziemy typować który zakres i póki co czekamy
na ten audyt.

S.  Pisarek  –  jeżeli  decydujemy się  na  inwestycje  1  900 000,00zł  na  oświetlenie  jaką  to  da
oszczędność w ciągu 5 lat?

M. Skiba – czekamy na audyt wtedy zobaczymy. 

S. Pisarek – koszt oświetlenia w naszym mieście jaki to jest średni koszt roczny?

Skarbnik  - 1 476 000,00 zł na rok.

S. Pisarek - i teraz pytanie ile oszczędzimy?

Skarbnik – poczekajmy na tą dokumentację. 

M. Gadecki – mamy kwotę na plac Piłsudkiego, co  zostało wykonane?

I. Mrozowska - jest zlecona aktualizacja projektu.

M. Gadecki – Dziękuję, jeżeli nie ma więcej pytań zamykam posiedzenie komisji.

Protokołował: Mateusz Bochenek

Przewodniczący            

Komisji Finansowo-Budżetowej

Marcin Gadecki            

Data napisania protokołu : 26.04.2016 r.

Data podpisania protokołu :..............................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........
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